
 
Protokół nr 11/07 

z posiedzenia Zarz ądu Powiatu, 
z dnia 6 marca 2007r. 

 

 

 

 

 

W posiedzeniu udział brali: 

 

1. Pan Andrzej Stępień                  - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Janusz Antczak                  - zastępca przewodniczącego Zarządu Powiatu 

3. Pan Waldemar Kluska               - członek Zarządu Powiatu 

4. Pan Jan Kopeć                          - członek Zarządu Powiatu  

5. Pani Krystyna Miśkiewicz          - członek Zarządu Powiatu 

 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 

 

1. Pan  Andrzej Chowis                 - sekretarz powiatu 

2. Pan  Sławomir Kaftan               - skarbnik powiatu 

3. Pan  Waldemar Brząkała          - komendant powiatowy PSP w Wieluniu 

4. Pan  Zbigniew Marciniak           - komendant powiatowy Policji w Wieluniu 

5. Pan  Wojciech Panek                - inspektor w Wydziale Ogólnym Starostwa 

                                                        Powiatowego 

6. Pani Bożena Łaz                       - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu 

7. Pani Urszula Woźniakowska     - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu 

8. Pan  Waldemar Pęcherz           - naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 

                                                         i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa 

                                                         Powiatowego 

9. Pan Zenon Kołodziej                 - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

                                                         Turystyki Starostwa Powiatowego 
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     Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Zarządu Powiatu.  

5. Informacja Komendanta Powiatowego PSP w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa i ochronie 

przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych powiatu wieluńskiego w 2006r. (temat 

sesyjny) 

6. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa i 

porządku publicznego powiatu wieluńskiego w 2006r. (temat sesyjny) 

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu w sprawie przekazania zakupionej 

przez powiat aparatury i sprzętu medycznego na własność szpitala.  

8. Sprawozdanie z realizacji programu restrukturyzacji SP ZOZ w Wieluniu na lata 2005-2010 

- na dzień 31.12.2006r. 

9. Informacja w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Porządkowego SP ZOZ w Wieluniu.  

10. Przyjęcie harmonogramu obchodów świąt państwowych i uroczystości patriotyczno-

religijnych w 2007r. organizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Rady Fundacji na Rzecz Rozwoju 

Powiatu Wieluńskiego.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia regulaminu elektronicznego naboru 

do szkół ponadgimnazjalnych w powiecie wieluńskim na rok szkolny 2007/2008. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Powiatowej Rady Sportu. 

14. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej o zmianę sposobu 

obciążania kosztami związanymi z zatrudnieniem konserwatora.  

15. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 5 w Wieluniu o zwiększenie wydatków 

budżetowych na rok 2007.  

16. Rozpatrzenie wniosku Zarządu Wieluńskiego Towarzystwa Naukowego o dofinansowanie 

kosztów wydania szóstego tomu „Rocznika Wieluńskiego” oraz innych publikacji 

poświęconych Wieluniowi i ziemi wieluńskiej.  

17. Rozpatrzenie wniosku Zarządu Klubu LKS „Park” Starzenice o zakup 7 sztuk piłek. 

18. Przedłużenie umowy najmu budynku administracyjnego położonego w Wieluniu przy ulicy 

18 Stycznia 15 zawartej z ARiMR.  

19. Przyjęcie rocznego planu kontroli w Starostwie Powiatowym i jednostkach organizacyjnych.       

20. Sprawy bieżące. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie XI posiedzenia Zarządu Powiatu.  
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Pkt 1 

 

Otwarcie XI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu - otwieram XI 

posiedzenie Zarządu Powiatu. Witam wszystkich. 

 

 

 

 

 

 

Pkt 2 

 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – stwierdzam, że 

na pięciu członków Zarządu Powiatu obecnych jest czterech, wobec powyższego 

obrady dzisiejsze są prawomocne.  

 

 

 

 

 

Pkt 3 

 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

          

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – porządek obrad 

Państwo otrzymaliście. Czy są uwagi do porządku obrad? Nie widzę. Kto jest za 

przyjęciem zaproponowanego porządku obrad? 
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        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął zaproponowany porządek obrad (głosowały 

4 osoby).  

 

 

 

 

Pkt 4 

 

Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – protokół z VIII 

posiedzenia Zarządu Powiatu wyłożony był do wglądu. Czy są uwagi do treści  

protokołu? Nie widzę. Wobec tego, kto jest za przyjęciem protokołu z VIII posiedzenia 

Zarządu, proszę o podniesienie ręki.  

 

         

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął protokół nr 8/07 z VIII posiedzenia Zarządu 

Powiatu (głosowały 4 osoby). 

 

 

 

 

 

Pkt 5 

 

Informacja Komendanta Powiatowego PSP w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa i 

ochronie przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych powiatu wieluńskiego w 

2006r.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę o zabranie 

głosu Komendanta Waldemara Brząkałę.  
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        Pan Waldemar Brz ąkała – Komendant Powiatowy PSP w Wieluniu –  w 

przedłożonej informacji przedstawiliśmy zadania, które wykonaliśmy w roku ubiegłym 

oraz przedstawiliśmy założenia, które nakreśliliśmy sobie na rok bieżący.  

Rok ubiegły był specyficznym rokiem, ponieważ dokonała się wymiana kadry 

dowódczej w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu, akurat 

mi przypadł zaszczyt kierowania tą jednostką od 1 czerwca ubiegłego roku. Ja nie 

chciałbym bardzo szczegółowo omawiać tej informacji, powiem tylko tak: 24 stycznia 

tego roku odbyła się narada roczna, na której przedstawiłem szczegółowe dokonania 

za ubiegły rok. Ogólnie założenia, które są w planie pracy zostały wykonane, plan 

został wykonany w 100%. Opierając się na tej informacji powiem, że statystyka 

pożarowa i zdarzeń wygląda w ten sposób, że ubiegły rok należał do roku, w którym 

nie było nadzwyczajnych wzrostów zdarzeń, nie mniej jednak minimalnie 

zanotowaliśmy wzrost zdarzeń pożarowych w miejscowych zagrożeniach, a spadek 

ilości pożarów. W ciągu roku mieliśmy trzy bardzo niebezpieczne, specyficzne 

zdarzenia tj. wyciek amoniaku w Zakładach Mięsnych „EUROMEAT” w Mokrsku, 

wypadek drogowy w miejscowości Wielkie, gdzie uległa wypadkowi cysterna 

przewożąca olej opałowy i pożar kościoła w Szynkielowie. Były to zdarzenia o dość 

poważnym wydźwięku, ale nie przyniosły na szczęście ogromnych strat i zagrożeń dla 

życia i zdrowia ludzi. Żadne osoby nie były poszkodowane, nikt nie poniósł śmierci, 

natomiast świadczy to o tym, że i takie poważne zdarzenia nie omijają naszego 

terenu. Duży nacisk w roku ubiegłym kładliśmy na akcje edukacyjne wśród dzieci i 

młodzieży w okresach czy to ferii, czy wakacji. Staraliśmy się czynnie, wspólnie z 

Policją prowadzić akcję propagandową z naciskiem na młodzież przedszkolną i ze 

szkół podstawowych po to, żeby zminimalizować zagrożenia wśród tej grupy ludzi.  

Na rok bieżący zaplanowaliśmy sobie dość poważne zamierzenia, przede wszystkim 

zakup urządzeń specjalistycznych do ratownictwa drogowego technicznego, również 

poważnym wyzwaniem jest modernizacja, przebudowa obiektów komendy. Mogę się 

pochwalić tym, że w ostatnim czasie przyznano nam sporą kwotę, na rok bieżący 

900.000zł, a na rok przyszły 200.000zł, czyli łącznie 1.100.000zł. Jest to niebagatelna 

kwota z funduszu Komendy Głównej PSP i mam nadzieję, że to pozwoli na istotną 

poprawę warunków bytowych, bo jest to obiekt już ponad 30-letni i wymaga 

gruntownego remontu. Dziękuję.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – otwieram 

dyskusję.  
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        Pani Krystyna Mi śkiewicz – Panie Przewodniczący! Drodzy Państwo! Miałam 

zaszczyt być na naradzie, o której mówił Komendanta, a której tematem było 

sprawozdanie z działalności za 2006 rok. Powiem, że oprócz działalności statutowej, 

którą prowadzi Powiatowa Straż, byłam pod wrażeniem, jeżeli chodzi o działalność 

profilaktyczną. Wszystkie działania, wszystkie szkolenia edukacyjne wśród dzieci, 

młodzieży, różne zawody uważam, że to było bardzo szczytne, bo rozumiem, że to 

jest dodatkowa działalność Powiatowej Straży. Poza tym jeszcze chciałabym zwrócić 

uwagę na działalność ratowniczą. Miałam wątpliwe szczęście, co prawda 

uczestniczyć w wypadku drogowym i widziałam, jak sprawują się strażacy, jeżeli 

chodzi o ratownictwo. Było to naprawdę profesjonalne działanie i po zapoznaniu się z 

całym materiałem opiniuję ja, jako Miśkiewicz bardzo pozytywnie całą działalność 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Dziękuję.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. Czy 

jeszcze ktoś w tym temacie? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem informacji, proszę o 

podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację Komendanta Powiatowego PSP 

w Wieluniu (głosowało 5 osób).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 6 

 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa 

i porządku publicznego powiatu wieluńskiego w 2006r.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę – 

Komendant Zbigniew Marciniak. 
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        Pan Zbigniew Marciniak – Komendant Powiatowy Policj i w Wieluniu – 

Szanowni Państwo! Sprawozdanie jest szczegółowe i w różnych aspektach rozpatruje 

zagadnienie bezpieczeństwa i zagrożeń na terenie powiatu wieluńskiego. Powiem w 

ten sposób: ustawa o policji nakłada na nas obowiązek zapobiegania i zwalczania. 

Nawiązując do informacji, które są w sprawozdaniu, jeżeli chodzi o zapobieganie to 

jest dynamika. Te dane, które są przedstawione w sprawozdaniu dotyczą dynamiki 

przestępczości w różnych kategoriach: ogółem, przestępczości kryminalnej, w tych 

kategoriach, które ze społecznego punktu widzenia są najistotniejsze i wpływają na 

poczucie bezpieczeństwa. Drugim elementem ustawowym jest zwalczanie 

przestępczości, czyli efekty skuteczności ścigania karnego, tj. dane dotyczące 

wykrywalności. Bardzo dobrze jest, jeżeli przy spadku dynamiki przestępczości 

wzrasta wykrywalność. Jeżeli Państwo zauważyli, ze sprawozdania właśnie wynika, 

że Komenda Powiatowa Policji w Wieluniu uzyskała te wyniki. Zadania w tym kierunku 

zostały zrealizowane zarówno, jeżeli chodzi o Wieluń, gdzie bardzo ważną rolę 

odgrywa monitoring miasta, jak również w komisariacie w Białej, gdzie również 

nastąpił spadek dynamiki przestępczości. Jeżeli chodzi o poczucie bezpieczeństwa 

na terenie powiatu wieluńskiego, to przyjęto w strategii działania komendanta 

wojewódzkiego i komend powiatowych pięć podstawowych kategorii, tj. bójki i pobicia, 

rozboje, kradzieże, kradzieże z włamaniem, kradzieże pojazdów. To jeszcze też nie 

odzwierciedla możliwości wpływu policji na niektóre zagadnienia szczególnie, jeżeli 

chodzi o kradzieże, ponieważ gro zdarzeń tego typu ma miejsce na obiektach 

zamkniętych, na terenie instytucji, przedsiębiorstw, gdzie służb patrolowych ze 

zrozumiałych względów i z realizacji ustawowych zadań nie ma i być nie może.  

Z naszego punktu widzenia bardzo istotne jest zagrożenie w miejscach publicznych i 

tutaj należy podkreślić, że tendencja, zresztą utrzymująca się od 2004 roku wskazuje 

na systematyczny spadek dynamiki przestępczości kryminalnej i wzrost 

wykrywalności. Dziękuję.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. 

Otwieram dyskusję.  

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – korzystając z okazji 

chciałam zwrócić uwagę na kradzieże w budynku szpitala. Ostatnio został skradziony 

czujnik od nowej windy, która została uruchomiona w ubiegłym roku i w tej chwili, do 

momentu, kiedy nie będzie nowego czujnika mamy ogromny problem z przewożeniem 

pacjentów. Ja już nie wspominam o drobniejszych kradzieżach, typu spłuczki w 



 8 

toaletach. W ostatnim czasie dzieją się również takie rzeczy, jak wyłamywanie 

lusterek w samochodach, czy odcinanie anten. Powiedziałem to sygnalizacyjne, bo 

będę na ten temat rozmawiać oficjalnie, ale chciałam Państwu pokazać, jak ludzie są 

okrutni.  

        Pan Zbigniew Marciniak – Komendant Powiatowy Policj i w Wieluniu – w 

kontekście tego, co Pani Dyrektor powiedziała. Właśnie to jest informacja dotycząca 

mojego ostatniego stwierdzenia. Kwestia zapewnienia bezpieczeństwa na terenie 

instytucji, na terenie zakładów, gdzie my nie jesteśmy w stanie być o każdej porze i w 

każdym miejscu. Myślę, że bardzo dobrym polem działania w tej materii będzie 

proponowany przez rząd program „Razem bezpieczniej”, bo naprawdę razem jest 

bezpieczniej. Pewne założenia tego programu myślę, że przedstawimy Panu 

Staroście i Zarządowi Powiatu. Pomysły mamy, tylko pamiętacie Państwo, że kilka lat 

temu był opracowany program powiatowy, program bezpieczeństwa, który został 

wysoko oceniony przez wojewodę łódzkiego, nawet zdobył nagrodę, ale praktycznie 

program ten został w szafie. Policja realizowała to, co do niej należy z mocy ustawy, 

natomiast chodzi o to, żeby w działania na rzecz bezpieczeństwa włączyć wszystkie 

instytucje na terenie powiatu. Kwestia stworzenia odpowiedniej rady programowej i 

postawienia konkretnych zadań i rozliczania się z tego. Do walki z przestępczością 

jest policja, ale jeżeli chodzi o zapobieganie, to musimy sobie zdawać sprawę z tego, 

że jako mieszkańcy powiatu i nie tylko, musimy o to bezpieczeństwo zadbać sami. 

Bezpieczeństwo kosztuje i tam, gdzie poziom bezpieczeństwa jest bardzo wysoki, 

bardzo dobrze zorganizowane są społeczności, od samorządów mieszkańców, 

poprzez wszelkiego typu instytucje, gdzie uwaga w wysokim stopniu jest skierowana 

na zapobieganie, na przeciwdziałanie przestępczości. Dziękuję.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. Czy 

jeszcze ktoś w tym temacie chciałby zabrać głos? Nie widzę. Wobec tego, kto jest za 

przyjęciem przedłożonego sprawozdania, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie Komendanta Powiatowego 

Policji w Wieluniu (głosowało 5 osób).   
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Pkt 7 

 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu w sprawie przekazania 

zakupionej przez powiat aparatury i sprzętu medycznego na własność szpitala.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę Panią 

Dyrektor o wprowadzenie. 

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – zwróciliśmy się do Państwa 

z tą prośbą z uwagi na to, że wzrost aktywów trwałych w SP ZOZ w Wieluniu jest 

jednym z elementów przeprowadzenia restrukturyzacji i w momencie, kiedy nie mamy 

przekazanego sprzętu, który jest zakupywany, to tutaj po prostu się nic nie dzieje. 

Dlatego, żeby wyjść naprzeciw założeniom programu restrukturyzacyjnego 

wystąpiliśmy z prośbą o przekazanie aparatury i sprzętu medycznego, żeby zasilił on 

nasze aktywa i jednocześnie fundusz założycielski.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę o opinię 

Skarbnika Powiatu. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – moja opinia jest negatywna. 

Zadam kilka pytań, na które chciałbym usłyszeć odpowiedź. Jakie są założenia planu 

restrukturyzacyjnego odnośnie wzrostów aktywów trwałych? O ile wzrosła 

amortyzacja w roku 2006? O ile wzrośnie amortyzacja w związku z tym przekazaniem 

i jaki to będzie miało wpływ na wynik finansowy? Zanim otrzymamy odpowiedź, to ja 

powiem, dlaczego moja opinia jest negatywna. 

Na ostatnim posiedzeniu Zarządu, czy na sesji było mówione, że amortyzacja wpływa 

niekorzystnie. A co przekazanie sprzętu spowoduje? Spowoduje dalsze pogorszenie 

wyniku finansowego, bo skoro będziecie Państwo naliczać większe koszty, to wpłynie 

to niekorzystnie na wynik finansowy, a założenia przy zakupie sprzętu – o ile mnie 

pamięć nie myli – były takie, że, żeby sprzęt nie był narażony na ewentualny 

przepadek, to będzie własnością powiatu. Takie były założenia i na to się Państwo 

godziliście. Przypomnijcie sobie Państwo, że swego czasu było zagrożenie zabrania 

tomografu komputerowego i m.in., dlatego firma od tego odstąpiła, że nie szpital był 

jego całkowitym właścicielem. Dziękuję.       

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – w tym momencie nie 

sprawia nam różnicy to, czy sprzęt jest własnością starostwa, czy szpitala, ale 
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ponieważ wszystkie wskaźniki są analizowane naszą intencją było to, żeby zmian 

można było dokonywać i po stronie pasywów i aktywów.  

Jeżeli chodzi o zagrożenie komornicze. Oczywiście, że jest takie zagrożenie w sensie 

takim, że kiedy jest zobowiązanie to zawsze zagrożenie jest. Nam nie chodzi o to, 

żeby wchodzić w spór ze starostwem, tylko uważaliśmy, że jeżeli sprzęt będzie 

przekazany, będzie na stanie szpitala, to po stronie aktywów będą zmiany, które były 

planowane.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – zaproponuję 

następujące rozwiązanie. Zawsze zdążymy przekazać sprzęt, jeżeli będzie taka 

potrzeba, ale mając na uwadze to, o czym mówił Skarbnik Powiatu odrzuciłbym na 

razie ten wniosek. Na obecną chwilę nie widzę potrzeby przekazania sprzętu. Jeżeli 

ktoś ma inne zdanie, to proszę o wypowiedź. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – proszę o porównanie kapitału 

założycielskiego według planu restrukturyzacji z faktycznym.  

        Pani Urszula Wo źniakowska – Główny Ksi ęgowy SP ZOZ w Wieluniu – 

według planu restrukturyzacji na 2006 rok zakładany był w wysokości 13.579.000zł, 

wykonano 12.571.000zł.  

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – z czego wynika różnica? Od 

samego początku wiedzieliście Państwo, że nie będziemy przekazywać sprzętu. 

Takie były założenia.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – zamykam 

dyskusję. Kto jest za negatywnym rozpatrzeniem w chwili obecnej wniosku dyrekcji 

szpitala, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu 4 głosami za, przy 1 wstrzymującym się negatywnie rozpatrzył 

wniosek (głosowało 5 osób).  
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Pkt 8 

 

Sprawozdanie z realizacji programu restrukturyzacji SP ZOZ w Wieluniu na lata 2005-

2010 – na dzień 31.12.2006r.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę o krótkie 

wprowadzenie. 

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – staramy się program 

realizować zgodnie z planem. Do tej pory realizowaliśmy go planowo, a nawet lepiej 

zarówno od strony finansowej, jak i od strony organizacyjnej. Wahają się losy oddziału 

chirurgii dziecięcej, ale decyzja, czy oddział pozostanie, czy będziemy go 

przekwalifikowywać na inny oddział ma w tym roku zapaść.  

Wszystkie założenia są realizowane, także duże założenie związane ze wszystkimi 

przekształceniami ze szczególnym zwróceniem uwagi na analizę parametrów 

charakteryzujących lecznictwo szpitalne, gdzie bierzemy pod uwagę kwestie 

dotyczące liczby łóżek, wykorzystania łóżek, średniego pobytu, wykorzystania dnia.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – chciałam zapytać, co składało się na straty w 

Zakładzie Diagnostyki Laboratoryjnej i w Zakładzie Rentgenodiagnostyki? Następne 

pytanie związane jest ze stanem zatrudnienia po restrukturyzacji. Zakładaliście 

Państwo w planie redukcji etatów ogółem, że pielęgniarki i położne to będzie minus 

32,97, a wykonanie planu redukcji etatów to minus 15,50. Poza tym w tabeli „Stan 

zatrudnienia po restrukturyzacji” opisany jest stan etatów na 31.12.2004r., jeśli chodzi 

o personel inny z wyższym i stan ten wynosi 15,50, a stan faktyczny na 1.02.2007 to 

17,00, czyli wzrost o 1,50. Dziękuję. 

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – Zakład Diagnostyki 

Laboratoryjnej i Zakład Rentgenodiagnostyki to są dwie komórki, które przynoszą nam 

znaczne straty. Wiąże się to przede wszystkim z tym, że obwarowania, jakie trzeba 

utrzymywać są ogromne ze strony NFZ, jednocześnie jest potrzeba zabezpieczenia 

norm dotyczących czasu pracy, w przypadku rentgenodiagnostyki technik nie może 

pracować więcej niż 5 godzin. Ponadto problemem jest jeszcze to, że liczyliśmy na 

większy spadek straty, natomiast od roku mamy wycofany jeden aparat RTG, który 

pracował przy Szpitalnym Oddziale Ratunkowym i w związku z tym nie mogliśmy 

wykonać takiej ilości badań. Nie wspomnę o tym, że również tomograf komputerowy 
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był wyłączony jakiś czas i koszty naprawy są wysokie, a to także wpływa na wynik. 

Poza tym są też niestety niedoszacowane procedury.  

Jeżeli chodzi o Zakład Diagnostyki Laboratoryjnej to, to co nam w znacznym stopniu 

wpływa na stratę, to jest spadek wykonywanych badań, a to się wiąże z tym, że 

pojawiła się spora konkurencja na rynku. Na sytuację niekorzystnie wpływa także 

położenie laboratorium bakteriologicznego, które znajduje się w budynku ZUGiL-u. To 

są największe pozycje, które ze strony diagnostyki laboratoryjnej i 

rentgenodiagnostyki wpływają na taką, a nie inną stratę. 

Jeżeli chodzi o temat zatrudnienia. Odnośnie pielęgniarek i położnych była większa 

grupa przewidziana do zwolnienia, jednak w trakcie uruchamiana dodatkowych usług 

(opieki długoterminowej, czekaliśmy na otwarcie oddziału rehabilitacji) 

przeanalizowaliśmy to i stwierdziliśmy, że nie będziemy dokonywać zwolnień. W 

międzyczasie w szpitalu była taka duża ilość długich zwolnień lekarskich, że 

pielęgniarki te były potrzebne. Pewne zmiany będą w roku bieżącym.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – chciałabym wrócić do rentgenodiagnostyki, do 

zdjęć tomografu komputerowego. Z całym szacunkiem, nie czuję się też kompetentna 

do oceny pracy osób, które wykonują te zdjęcia, ale często zdarzało się, że wykonane 

w naszym szpitalu zdjęcia tomografu, a przede wszystkim opisy nie pokrywały się z 

opisami wykonanymi w innych szpitalach, czy klinikach. Jak powiedziałam, nie chcę 

oceniać, ale to nie były rzadkie przypadki, a różnice w opisach nie były banalne. Czy 

coś w tej kwestii się zmieniło, czy zmienia? Czy jest jakiś pomysł na zmianę? 

Dziękuję.  

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – w przypadku tomografii 

komputerowej mamy taką sytuację, że mamy jednego specjalistę z II stopniem, to jest 

dr Dorman. Ogłaszaliśmy konkurs i zgłosiła się osoba z Łodzi, która by chętnie była 

kierownikiem takiej komórki, ale chciała przyjeżdżać jeden, góra dwa razy w tygodniu 

na dwie, trzy godziny. Na to nie mogliśmy się zgodzić, bo w przypadku tomografii 

komputerowej musi być dyżur 24-godzinny. Ponadto od kilku lat, w czasie reformy to 

się dzieje zwiększyliśmy obsadę i chcemy wykształcić własnych lekarzy. Specjalizację 

I stopnia zrobił już dr Celiński, drugi dr Pękala, który jest bardzo obiecującym młodym 

lekarzem jest w trakcie robienia specjalizacji. Staramy się poszerzyć krąg osób, które 

będą się tym zajmowały, jednocześnie z tego zakresu w szkoleniach uczestniczą 

lekarze, jak również personel średni. W zakresie diagnostyki mocny nacisk kładzie się 

na jakość i my chcąc wypełnić pewne normy musimy korzystać ze szkoleń. W tym 
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roku planowane są kolejne szkolenia, w których uczestniczyć będzie zarówno 

personel wyższy, jak i niższy.  

Trudno mi się ustosunkować do tego, co mówiła pani Miśkiewicz. Ja mam prośbę, że 

jeżeli takie sytuacje będą, to bardzo proszę o informację, wtedy łatwiej jest 

dyskutować na temat konkretnego przypadku.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy jeszcze ktoś 

ma pytania?  

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – jest to restrukturyzacja na dzień 

31.12.2006r., więc uważam, że powinny poznikać takie błędy, jak 31.12.2007r. Jeśli 

porównujemy, to powinny być okresy porównywalne, więc nie możemy wpisywać 

stanu zatrudnienia na 1.02.2007 skoro mówimy o roku 2006. Zróbmy wszystko, albo 

na 1.02.2007, albo na 31.12.2006. Program restrukturyzacji był podejmowany 

uchwałą Rady Powiatu w dniu 21.07.2005r., więc nie powinny występować informacje 

z realizacji z dnia 1.01.2005r. Można mieć zastrzeżenia do czytelności. Zaraz na 

pierwszej stronie w tabeli, w kolumnie „Założenia planu” jest wpisane „realizacja 

01.01.2006r.” Jakie było założenie? Data była założeniem, czy coś innego? Data 

sama w sobie nie jest założeniem, tu na pewno powinno być napisane „likwidacja”.  

Inne rzeczy, które powinny zniknąć. W tabeli „Harmonogram spłat zobowiązań” w 

kolumnach „Kwota główna” i „Odsetki” nie występują żadne dane, więc albo 

wpisujemy dane, albo kolumny likwidujemy.  

Poradnia Okulistyczna. Dalej jest na minusie i dalej istnieje. Dziękuję.  

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – jeżeli chodzi o pierwszą 

stronę, to wydaje mi się, że jest bardzo czytelna. Jeżeli w przypadku komórki 

organizacyjnej Oddział Skórno-Wenerologiczny w założeniu planu pisze „realizacja w 

01.01.2006r.” i po lewej stronie pisze „likwidacja”, a w kolumnie „Realizacja” pisze 

kiedy zlikwidowano, to ja nie widzę w czym to jest nieczytelne.  

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – ja mówiłem o poradniach. Nie 

odnosiłem się do lecznictwa zamkniętego.  

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – pewne poradnie w naszych 

strukturach jeszcze pozostały. W 2006r. podpisaliśmy kontrakt trzyletni. Z czym to się 

wiąże? Chcieliśmy robić to stopniowo, bo w przypadku likwidacji poradni nie jest tak, 

jak w przypadku likwidacji oddziału w szpitalu, gdzie udawało nam się zrobić to w ten 

sposób, że pieniądze przesuwaliśmy na inne oddziały. W przypadku poradni tego nie 

ma i dlatego podzieliliśmy sobie to na pewne grupy. Poradnia Okulistyczna będzie 
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likwidowana z końcem 2007 roku. Kolejna sprawa dotycząca dat. Możemy odnieść się 

tylko i wyłącznie do okresu realizacji programu restrukturyzacji, ale pewne rzeczy są 

bardziej widoczne, jeżeli spojrzymy na nie szerzej i dlatego w niektórych sytuacjach 

odnieśliśmy się do początku roku 2005, czy zahaczyliśmy o 2007 rok.    

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – ale sprawozdanie 

dotyczy programu restrukturyzacji i żeby nie zamazywać obrazu należałoby wziąć pod 

uwagę tylko okres od lipca 2005, czyli od dnia przyjęcia programu restrukturyzacji do 

dnia 31.12.2006r. Pod tabelą można ewentualnie napisać komentarz podający 

aktualny stan.  

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – zrobimy tak, jak Państwo 

sobie życzycie.                        

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są jeszcze 

uwagi? Nie widzę. Proszę o usunięcie uchybień, które wskazał Pan Skarbnik. Kto jest 

za przyjęciem sprawozdania, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie z realizacji programu 

restrukturyzacji SP ZOZ w Wieluniu na lata 2005-2010 z tym, że w sprawozdaniu 

mają zostać naniesione poprawki wskazane przez Skarbnika Powiatu (głosowało 5 

osób).     

 

 

 

 

 

 

Pkt 9 

 

Informacja w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Porządkowego SP ZOZ w Wieluniu.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – nie będę 

rozszerzał tego punktu, bo to jest informacja, którą zatwierdziła Rada Społeczna 
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będąca organem kompetentnym w tej sprawie. My zapoznaliśmy się z tą informacją. 

Kto jest za przyjęciem informacji, proszę o podniesienie ręki.   

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację (głosowało 5 osób). 

 

 

        Pan Waldemar Kluska – chciałbym wrócić do Społecznej Rady Rozbudowy 

Szpitala i do środków, jakie ta rada zdeponowała w swoim czasie w jednym z banków, 

z przeznaczeniem na rozbudowę szpitala. Z przed wielu lat wiem, że wiele osób było 

w tym komitecie, był to komitet społeczny, były gromadzone środki społeczne z 

różnych zakładów pracy. Wiem, że o te środki na początku lat 90-tych występował z 

zapytaniem zarząd gminy Wieluń, jedna z komisji, kiedyś było to na sesji. Chciałbym 

mieć jasność, czy kwestia tych środków została zakończona? Czy te środki jeszcze 

gdzieś krążą? Czy one są przekazane? Czy to, co słyszałem, że sprzęt zakupiony z 

tych środków, to był rzeczywiście sprzęt zakupiony ze wszystkich środków, czy tylko z 

odsetek? Czy ze strony Pani Dyrektor taka informacja mogłaby być przekazana, a 

jeśli nie, to kto jest władny, żeby takie informacje nam przybliżyć? To jest a propos 

punktu 7, który związany był z aparaturą i sprzętem. Myślę, że skoro takie środki były 

gromadzone na określony cel związany z naszym szpitalnictwem, to powinno to być 

rozwiązane.  

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – trzy, cztery lata temu była 

ta sprawa podnoszona. Chcę powiedzieć, że nie było żadnej dokumentacji w szpitalu, 

dokładnie to sprawdzaliśmy. To się działo poza szpitalem. Z uwagi na to, że było 

zainteresowanie tą sprawą na sesjach, to wówczas dr Jacek Górski przekazał środki, 

za które był zakupiony aparat USG.  

Mieliśmy tylko informację, że było założone konto w banku PKO S.A. Sięgnę do tego, 

co się wtedy działo, jak było przekazywane i na następne posiedzenie Zarządu, czy 

wcześniej przekażę informację na ten temat chyba, że Pani Księgowa wie coś więcej.   

        Pani Urszula Wo źniakowska – Główny Ksi ęgowy SP ZOZ w Wieluniu – 

księgowość, ani wyciągi do nas nie wpływały. Księgowość była prowadzona w 

komitecie. Nie mieliśmy absolutnie informacji o stanie konta. My w pewnym momencie 

zwróciliśmy się o środki, za które był kupiony aparat USG, laser, część bielizny. Nie 

potrafimy odpowiedzieć, czy to było zakupione za całość środków, czy z odsetek. To 

było poza szpitalem, to nie było u nas ewidencjonowane przez księgowość.                         
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Pkt 10  

 

Przyjęcie harmonogramu obchodów świąt państwowych i uroczystości patriotyczno – 

religijnych w 2007r. organizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – mamy 

przedstawiony harmonogram świąt państwowych i uroczystości patriotyczno – 

religijnych w roku 2007, których Starostwo Powiatowe jest organizatorem lub 

współorganizatorem. Co roku taki harmonogram przyjmujemy. 

 

 

        Przewodniczący Zarządu Powiatu Andrzej Stępień omówił harmonogram, który 

jest załącznikiem do protokołu.  

 

 

        Pan Waldemar Kluska – w jaki sposób uzgadniane są wspólne uroczystości 

Starostwa Powiatowego i Urzędu Miejskiego? Kto odpowiada za te uzgodnienia? 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – uzgodnienia 

zapadają między burmistrzem, a mną, a później schodzą na poziom Biur Promocji, 

jeśli chodzi o techniczne sprawy. Jeżeli chodzi natomiast o sprawy finansowe 

związane z organizacją, to znacznie większe zaangażowanie jest po stronie Urzędu 

Miejskiego.  

        Pan Waldemar Kluska – Dzień Sybiraka bez udziału gminy będzie się odbywał?  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – do tej pory tak 

było, chociaż burmistrz uczestniczył w uroczystościach. To nie jest wielkie święto, 

ogranicza się do mszy i do złożenia kwiatów. Jeżeli nie ma pytań, kto jest za 

przyjęciem harmonogramu, proszę o podniesienie ręki. 

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął harmonogram (głosowało 5 osób).  
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Pkt 11 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Rady Fundacji na rzecz 

Rozwoju Powiatu wieluńskiego.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – 15 marca br. mija 

termin pięcioletniej kadencji Rady Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego 

powołanej 27 grudnia 2001r. uchwałą Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

ustanowienia fundacji na rzecz rozwoju powiatu wieluńskiego. Statut fundacji 

przewiduje, że organem właściwym do powołania rady fundacji jest Zarząd Powiatu.  

Wobec powyższego przedstawiliśmy propozycję podjęcia uchwały Zarządu Powiatu 

ze wskazaniem osób, które będą w tej radzie. Proponujemy następujące osoby: 

• Roman Burchaciński – przedsiębiorca, społecznik, dotychczasowy 

przewodniczący Rady Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego; 

• Marian Mermer – przedstawiciel duchowieństwa, ksiądz proboszcz, dziekan 

parafii p.w. św. Józefa w Wieluniu; 

• Mieczysław Łuczak – przedstawiciel parlamentu; 

• Dorota Musiałek – nauczyciel, opiekun Sejmiku Młodzieży Szkół 

Ponadgimnazjalnych; 

• Tomasz Luboiński – dotychczasowy członek Rady Fundacji, fundator 

jednego ze stypendiów fundacji, wójt gminy Czarnożyły; 

• Grażyna Kucharska – przedstawiciel szkół gimnazjalnych, dyrektor 

Gimnazjum w Wierzycach; 

• Józef Kowal – przedstawiciel Rady Powiatu; 

• Anna Menc – pracownik Urzędu Skarbowego; 

• Stanisław Czarnuch – radny miejski; 

• Wacław Witkowski – dotychczasowy członek Rady Fundacji; 

• Henryk Bogus – społecznik; 

Uważam, że jest to przekrój całej palety przedstawicieli różnych zawodów, różnych 

środowisk. 

        Pan Jan Kope ć – czy były rozmowy z tymi osobami?  
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        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – tak. Były pytania, 

czy wyrażają zgodę. 

        Pan Waldemar Kluska – czyli to jest propozycja Starosty, tak?  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – można 

powiedzieć, że kierownictwa, co jednak nie oznacza, że nie może być innych 

propozycji.  

        Pan Waldemar Kluska – czy jest jakiś klucz tego powołania? Wizja, kto to ma 

być i jaką ma pełnić rolę? Skoro Zarząd powołuje, to Zarząd mógłby złożyć 

propozycję, dlatego pytałem, czy to jest autorstwa Pana Starosty i w zasadzie można 

powiedzieć, że radę powołuje Starosta. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – absolutnie nie 

uzurpuję sobie takiego prawa.  

Kluczem była na pewno dotychczasowa działalność w Radzie Fundacji i jak można 

wskazać, dotychczasowymi członkami Rady byli pan Burchaciński, pan Mermer, pan 

Luboiński, pan Kowal, pan Witkowski i pan Bogus. Są to osoby, które pracowały i się 

sprawdziły. 

        Pan Waldemar Kluska – kolejnym razem myślę, że można byłoby nas zapytać, 

czy mamy kogoś, kogo byśmy widzieli w Radzie Fundacji? 

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – jeśli 

są jakieś propozycje, to można je rozważyć. Jest to lista otwarta i można propozycję 

zgłosić. 

        Pan Waldemar Kluska – skoro były już rozmowy przeprowadzone, to myślę, że 

jest już za późno.  

        Pan Andrzej Chowis – Sekretarz Powiatu – w pierwszym statucie, który został 

uchwalony przez Zarząd Powiatu w §20 jest taki zapis: Rada Fundacji liczy od 7 do 11 

osób i powoływana jest na pięcioletnią kadencję przez Zarząd Powiatu Wieluńskiego. 

Pierwszą Radę Fundacji powołuje Zarząd Powiatu w Wieluniu na wniosek Starosty 

Wieluńskiego w następującym składzie i w tym miejscu są wymienione osoby. W 

trakcie tej kadencji zrezygnowały trzy osoby: Małgorzata Duda, ks. Rafał Jasiński i 

Michał Koclejda. Złożyli oni pisemne rezygnacje i na ich miejsce zostały powołane 

nowe osoby. Dalszy zapis mówi o tym, że powoływanie Rady Fundacji jest to 

kompetencja Zarządu Powiatu, natomiast Rada Fundacji wybiera ze swojego grona 

przewodniczącego i sekretarza, czyli sama się konstytuuje po wyborze członków 

Rady Fundacji.  



 19

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – Fundacja w 

jakiejś mierze wpisała się już w krajobraz powiatu i ma swoje miejsce i jeżeli ci ludzie 

wyrazili zgodę, a nie ma innych kandydatur, to prosiłbym o przegłosowanie i 

zakończenie w ten sposób tego punktu. Czy są kandydatury, które zaproponowaliby 

członkowie zarządu? Nie widzę.  

 

 

        Zarząd Powiatu 4 głosami za, przy 1 wstrzymującym się podjął Uchwałę Nr 

14/07 w sprawie powołania Rady Fundacji na rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego w 

składzie: Roman Burchaciński, Marian Mermer, Mieczysław Łuczak, Dorota Musiałek, 

Tomasz Luboiński, Grażyna Kucharska, Józef Kowal, Anna Menc, Stanisław 

Czarnuch, Wacław Witkowski i Henryk Bogus (głosowało 5 osób).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 12 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia regulaminu elektronicznego 

naboru do szkół ponadgimnazjalnych w powiecie wieluńskim na rok szkolny 

2007/2008.  

 

         

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – na 

ten temat rozmawialiśmy już na posiedzeniu w dniu 13 lutego, a w tej chwili jest 

kwestia podjęcia uchwały. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – rozumiem, że jest 

to wniosek o przejście do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia regulaminu elektronicznego naboru do szkół ponadgimnazjalnych w 

powiecie wieluńskim na rok szkolny 2007/2008, proszę o podniesienie ręki. 
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        Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 15/07 w sprawie przyjęcia 

regulaminu elektronicznego naboru do szkół ponadgimnazjalnych w powiecie 

wieluńskim na rok szkolny 2007/2008 (głosowało 5 osób).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 13 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Powiatowej Rady Sportu.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – w podstawie 

prawnej uchwały podana jest ustawa o kulturze fizycznej z dnia 18 stycznia 1996 

roku. Co się działo do tej pory, że takiej rady nie było?  

        Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – chcemy wykonać niejako to zadanie, które jest zadaniem społecznym. 

Składaliśmy kilka propozycji organom społecznym działającym w strukturach 

sportowych, inicjatyw nie było. W pierwszej kadencji powołaliśmy taką strukturę, która 

miała być opiniotwórczą w stosunku do kalendarzy imprez sportowych, które co roku 

uchwalaliśmy. Była ona jednak organem nieskutecznym i w tej chwili jest kolejna 

inicjatywa, by powołać skład Rady, która byłaby nośnikiem informacji z terenu do nas i 

w odwrotnym kierunku również. Taki jest główny cel tej inicjatywy.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są jeszcze 

jakieś pytania?       

        Pan Waldemar Kluska – mam propozycję, aby wśród zaproponowanych osób 

do składu Rady znalazł się przedstawiciel Urzędu Miejskiego. Dlaczego tak 

wnioskuję? Wnioskuję z tego względu, że w gminie Wieluń jest pewna infrastruktura 

sportowa, która służy całemu powiatowi i aby dobrze skoordynować wiele działań, czy 

nawet imprez sportowych byłoby dobrze, żeby takowa osoba w Radzie się znalazła. 

Kto to ma być, nie wiem. Myślę, że można by to dać do wskazania Panu 

Burmistrzowi. Myślę, że jest to zasadne, żeby nie było chociażby moich pytań, czy 
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kalendarz imprez sportowych, czy innych był skonsultowany, bo wydaje mi się, że taki 

kalendarz ta Rada również będzie opiniowała.  

        Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – na pewno będzie miała przedstawione do wiadomości i będziemy czekali 

na propozycje.  

Miasto jest jedną z jednostek samorządowych. Możemy taką zasadę przyjąć, możemy 

rozbudować Radę. W regulaminie zaproponowaliśmy takie organizmy, które od kilku 

lat utrwaliły swoją działalność i mają szkielet organizacyjny. To są przedstawiciele 

Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego, Rady Powiatowej Zrzeszenia LZS, 

Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki i Komisji Edukacji Rady Powiatu. Jeżeli 

jest taka propozycja, my z wnioskiem wystąpimy, tylko czy nie rozszerzyć składu i nie 

wystąpić do przedstawicieli innych jednostek?    

Jeżeli spojrzymy na skład osobowy Rady to pan Tomasz Smolnik jest w strukturach 

administracji miasta.  

        Pan Waldemar Kluska – jak powiedziałem, wybór osoby pozostawiłbym 

Urzędowi Miejskiemu. Chciałbym mieć jasność, czy pan Smolnik będzie 

reprezentował miasto, czy jest zupełnie z innego ramienia. 

        Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – w tej chwili jest z innego, ze sportowego.   

        Pan Waldemar Kluska – uważam, że Wieluń z taką infrastrukturą, jaką ma 

powinien działać i wypowiedzieć się w tym temacie. Czy będą działać, to już jest 

druga sprawa. Ja tego nie wiem.    

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

proponuję rozszerzyć skład do dziewięciu osób, ze wskazaniem, że tą dziewiątą 

osobą ma być przedstawiciel Urzędu Miejskiego.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – kto jest za takim 

rozwiązaniem sprawy, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 16/07 w sprawie powołania 

Powiatowej Rady Sportu z tym, że skład Rady ma zostać poszerzony do 9 osób i w 

składzie tym ma się znaleźć przedstawiciel Urzędu Miejskiego w Wieluniu (głosowało 

5 osób).   
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Pkt 14 

 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej o zmianę sposobu 

obciążenia kosztami związanymi z zatrudnieniem konserwatora.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę, Skarbnik 

Powiatu. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – na jednym z posiedzeń Zarządu 

Powiatu rozmawialiśmy na temat konserwatora. Sprawa została sprawdzona. 

Konserwator najpierw był zatrudniony w Zespole Obsługi Ekonomiczno – 

Administracyjnej Szkół i Placówek Oświatowo – Wychowawczych (ZOEAS), a 

obecnie zatrudniony jest w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej. Wynagrodzenie 

brutto konserwatora wynosi 1.098zł. Jednostki nasze nie mają obowiązku ponoszenia 

kosztów zatrudnienia konserwatora, natomiast niektóre z nich potrzebują go. Teraz 

możemy podjąć decyzję, czy zostawiamy konserwatora w Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej z zastrzeżeniem, że będzie on realizował zadania w pozostałych 

jednostkach, czy też Poradnia ma rozwiązać z nim umowę, a te jednostki, które 

potrzebują, czyli Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna tylko dla siebie, ZOEAS, 

PCPR i Biblioteka Publiczna zatrudnią go na cząstkach etatu.   

        Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – propozycję pozostawienia konserwatora w Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej przy porozumieniu dyrektorów, że ten pracownik będzie realizował 

zadania w pozostałych jednostkach, uważam za bardzo rozsądną. W przypadku 

zatrudnienia na cząstkach etatu wprowadzamy więcej formalności, niż efektywności, 

jeżeli chodzi o zadania tego człowieka.   

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – biorąc pod uwagę 

to, co powiedział Pan Skarbnik i Pan Naczelnik proponuję, aby Zarząd przyjął 

rozwiązanie, że konserwator będzie zatrudniony w Poradni, żeby pozostałe jednostki 

nie były dodatkowymi formalnościami zobligowane. Na pewno uprości to ich pracę, a 

z drugiej strony łatwiej będzie zarządzać pracownikiem, jeżeli będzie wiedział komu 

podlega. Kto jest za takim rozwiązaniem sprawy, proszę o podniesienie ręki.   
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        Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął decyzję o całkowitym zwolnieniu Powiatowej 

Biblioteki Publicznej od opłat związanych z zatrudnieniem konserwatora.  

Decyzją Zarządu konserwator będzie zatrudniony w Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej (głosowało 5 osób).   

 

 

 

 

 

 

Pkt 15 

 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 5 w Wieluniu o zwiększenie 

wydatków budżetowych na rok 2007. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę Pana 

Naczelnika o wprowadzenie. 

        Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – obiekt, w którym mieści się Zespół Szkół nr 5 został kilka lat temu 

adaptowany na cele szkoły i od tamtego czasu nie był remontowany. Obecnie szkoła 

podjęła działania związane z nadaniem imienia i w związku z tym planowany jest 

remont korytarza i klatki schodowej w głównym budynku szkoły. Wstępnie mogę 

powiedzieć, że uroczystość planowana jest na koniec czerwca, albo na otwarcie 

nowego roku szkolnego 2007/2008.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – wnioskowane 

7.000zł obejmuje robociznę i materiały, tak?  

        Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – tak.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – myślę, że idea 

jest słuszna i trzeba pomóc szkole. Kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku 

dyrektora Zespołu Szkół nr 5, proszę o podniesienie ręki.   

 

 



 24

        Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Zespołu 

Szkół nr 5 o zwiększenie wydatków budżetowych na rok 2007 (głosowało 5 osób).   

 

 

 

 

 

 

Pkt 16  

 

Rozpatrzenie wniosku Zarządu Wieluńskiego Towarzystwa Naukowego o 

dofinansowanie kosztów wydania szóstego tomu „Rocznika Wieluńskiego” oraz 

innych publikacji poświęconych Wieluniowi i ziemi wieluńskiej.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – podobną sprawę 

niedawno rozpatrywaliśmy i myślę, że dzisiaj podejmiemy podobną decyzję, jak 

wówczas tzn. po opublikowaniu i zapoznaniu się z treścią zakupimy ewentualnie 

ustaloną później ilość publikacji. Kto jest za takim rozwiązaniem sprawy, proszę o 

podniesienie ręki.    

 

         

        Zarząd Powiatu jednogłośnie negatywnie rozpatrzył wniosek (głosowało 5 osób). 

Po opublikowaniu i zapoznaniu się z treścią publikacji Zarząd Powiatu podejmie 

decyzję o ewentualnym zakupie ustalonej w późniejszym terminie ilości publikacji.     
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Pkt 17 

 

Rozpatrzenie wniosku Zarządu Klubu LKS „Park” Starzenice o zakup 7 sztuk piłek.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – opinia Skarbnika 

Powiatu jest negatywna. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – nie ma podstawy do przekazania. 

        Pan Andrzej Chowis – Sekretarz Powiatu – jako nagrodę za awans do ligi 

wojewódzkiej.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proponuję w 

formie nagrody zakupić 2 piłki meczowe.  

        Pan Waldemar Kluska – podpisy są nieczytelne, nie znam tego klubu. Kto się 

podpisał pod wnioskiem?  

        Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – wniosek składał pan Józef Kowal, jako szef klubu w imieniu Zarządu 

Klubu. Jeżeli jest jednak taka potrzeba, rozszyfrujemy obydwa podpisy i przekażemy 

informację.   

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są inne 

propozycje rozstrzygnięcia sprawy. Nie widzę. Wobec tego, kto jest za tym, aby 

zakupić w ramach nagród 2 piłki meczowe, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu 4 głosami za, przy 1 wstrzymującym się postanowił o zakupie 2 

piłek meczowych dla LKS „Park” Starzenice (głosowało 5 osób).  
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Pkt 18 

 

Przedłużenie umowy najmu budynku administracyjnego położonego w Wieluniu przy 

ulicy 18 Stycznia 15 zawartej z ARiMR. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – temat powrócił. 

Umowa jest przygotowana na naszych warunkach i z tego względu proszę Zarząd o 

akceptację.  

        Pan Waldemar Kluska – jakie plany ma Starosta w stosunku do tego budynku? 

Rozmawialiśmy nie na jednym Zarządzie na temat tego budynku. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – przekazałem 

informację Panu Dyrektorowi, że obiekt po wygaśnięciu umowy jest zaplanowany do 

zbycia w ramach przetargu nieograniczonego.  

        Pan Waldemar Kluska – w tym roku?  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – nie. Nie można 

tak postępować, bo oni też się poruszają w określonych przepisach prawa, oni też 

mają budżety swoje, a na to, żeby przystąpić do wykupu muszą mieć zabezpieczone 

środki. 

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – pod 

nieobecność Pana Starosty miałem przyjemność odbyć rozmowę z dyrektorem 

Włodzimierzem Wojtaszkiem i z głównym księgowym i również informowałem, że 

nasze zamiary są takie, że prędzej, czy później obiekt przeznaczony będzie do 

zbycia. ARiMR satysfakcjonuje umowa trzyletnia i dyrektor zobowiązał się, że w ciągu 

tych trzech lat podejmą ostateczne decyzje, co do lokalizacji Agencji. W § 11 jest 

również punkt 5 mówiący o tym, że umowa może być rozwiązana w każdym czasie za 

zgodą stron. Oni zdają sobie sprawę z tego, że powiat, jeśli będzie musiał pozyskać 

środki finansowe i sprzedaż będzie konieczna, to z tego paragrafu skorzysta i umowę 

rozwiąże. Ponadto wskazałem jeden obiekt, którym Pan Dyrektor obiecał się 

zainteresować i który spełnia w jakiejś mierze ich potrzeby, co nie znaczy, że ze 

strony miasta nie będzie wskazania innej lokalizacji dla ARiMR.    

        Pan Waldemar Kluska – ponawiam pytanie, jakie plany ma Pan Starosta, co do 

tego budynku? Jakie propozycje? Co Pan chce tutaj w przyszłości kreować? Skoro 
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myślimy o zbyciu, to ja maksymalnie dałbym czas do końca roku i oni się zastanowią 

przez ten rok. Będą mieli czas na to, żeby wnioskować do budżetu o wykup itd.   

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – na pewno powiat 

na tej nieruchomości nie straci, bo wartość rynkowa nieruchomości wzrasta.  

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

wartość nieruchomości rośnie, a jeżeli chodzi o wydatkowanie dużych środków na 

projekty, to powiat planuje je na lata 2009, 2010, 2011, czyli wtedy pieniądze będą 

fizycznie potrzebne. Jak od samego początku nie byłem za tym, że sprawę najmu 

przedłużać zbyt długo, tak w tej chwili wiem, że powiat nie straci na tym. Dziękuję.    

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – myślę, że to, co 

powiedział Pan Wicestrosta to jest sedno, że jeżeli będziemy wchodzić w inwestycje, 

to na pewno nie w tym roku i lepiej mieć taki kapitał w zanadrzu, niż go się pozbyć ot 

tak, dla samego pozbycia. Zamykam dyskusję w tym temacie. Kto jest za przyjęciem 

przedstawionej umowy i przedłużeniem najmu budynku administracyjnego 

położonego w Wieluniu przy ulicy 18 Stycznia 15, proszę o podniesienie ręki.       

 

 

        Zarząd Powiatu 4 głosami za, przy 1 przeciwnym przedłużył umowę najmu 

budynku administracyjnego położonego w Wieluniu przy ulicy 18 Stycznia 15 zawartej 

z ARiMR (głosowało 5 osób).   

 

 

 

 

 

 

Pkt 19 

 

Przyjęcie rocznego planu kontroli w Starostwie Powiatowym i jednostkach 

organizacyjnych.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – bardzo proszę 

Pana Sekretarza. 
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        Pan Andrzej Chowis – Sekretarz Powiatu – plan został przygotowany przez 

audytora wewnętrznego wspólnie z naczelnikami wydziałów Starostwa Powiatowego. 

Obejmuje on obszary, które jesteśmy zobowiązani kontrolować, jak również te, które 

są potrzebne po to, żeby mieć pogląd na to, jak są realizowane zadania w 

poszczególnych jednostkach naszego powiatu.   

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są uwagi do 

planu kontroli? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem planu kontroli, proszę o podniesienie 

ręki.   

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął roczny plan kontroli w Starostwie 

Powiatowym i jednostkach organizacyjnych (głosowało 5 osób). 

 

 

 

 

 

 

Pkt 20 

 

Sprawy bieżące.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę Pana 

Wicestarostę o informację, co dzieje się z projektem „Wzmocnienie roli Szlaku 

Bursztynowego i innych szlaków tematycznych w Zintegrowanym Produkcie 

Turystycznym Województwa Łódzkiego”.   

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

projekt jest już w Ministerstwie Rozwoju Regionalnego i został oceniony przez komisję 

w Departamencie Regionalnych Programów Operacyjnych. Ocena była bardzo 

pozytywna. Werdykt miał być opublikowany dzisiaj o godzinie 9.30. W tej chwili będą 

przedstawione projekty, które zakwalifikowały się w ramach rezerwy kompensacyjnej. 

Rezerwa kompensacyjna to 570 mln euro podzielone na cztery województwa. Projekt 
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jest i był oceniany bardzo wysoko od samego początku. Na ten moment czekam na 

werdykt.      

        Pan Waldemar Kluska – słyszałem, że Powiatowy Zarząd Dróg nosi się z 

zamiarem zmiany organizacji ruchu na ulicy św. Barbary. Prosiłbym wziąć pod uwagę 

to, że z tym ruchem związany jest ruch komunikacji miejskiej i stworzenie ruchu 

jednokierunkowego źle wpłynie na to. Myślę, że trzeba egzekwować znaki zakazu i 

bardziej zmobilizować do tego policję i straż miejską, a nie zmieniać organizację 

ruchu. Jest to, myślę zły pomysł. 

        Pan Jan Kope ć – dlaczego w tym roku powiat wieluński nie ma stypendiów?  

        Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – Starostwo Powiatowe w Wieluniu, jak w latach poprzednich zrealizowało 

zadanie stypendialne współfinansowanie ze środków ZPORR. Złożyliśmy w tym roku 

wniosek. Wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez komisję rozpatrującą, 

natomiast w uzasadnieniu otrzymaliśmy informację, że z przyczyn niewystarczającej 

ilości środków finansowych wniosek został umieszczony na liście rezerwowej i do tej 

pory nie mamy ostatecznej decyzji w tej sprawie. Po wielokrotnych monitach mamy 

informację, że pieniądze, które miały pochodzić z rozliczeń z poprzedniego roku i 

miały być skierowane na realizację projektów na nowy rok, zostały przejęte ze 

szczebla wojewódzkiego przez ministerstwo. Taka jest ostatnia informacja. W tej 

chwili możemy tylko czekać, bo to są procedury konkursowe i nie jesteśmy w stanie 

na to w żaden sposób wpłynąć.  

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – my nie otrzymaliśmy stypendiów, 

ale wójtowie gmin mogli przyznawać stypendia socjalne tylko, że nie przyznawali ich 

uczniom szkół średnich, bo liczyli na nasze stypendia.  

        Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – nie było to powszechne, ale z tego, co wiem tak to wyglądało i wygląda. 

W przypadku poprzednich lat otrzymywaliśmy zapytania z urzędów gmin i 

podawaliśmy imienny wykaz uczniów stypendystów i przypuszczam, że m.in. po to tę 

informację zbierano, tzn. czy ten człowiek jest już uznany jako stypendysta w innym 

funduszu.   

        Pan Andrzej Chowis – Sekretarz Powiatu – kilkakrotnie rozmawiałem na ten 

temat z panią dyrektor Mroczek, ponieważ projekty są rozpatrywane w Regionalnym 

Centrum Polityki Społecznej. Okazuje się, że jest to ustalenie odgórne ministerialne, 

że tylko w konkursach mają być te stypendia przyznawane, co moim zdaniem jest 
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błędem, ponieważ trudno, żeby w konkursie dzielić biedę. Jeśli młodzież spełnia 

wymogi, to powinno to być zabezpieczone i podzielone na poszczególne samorządy. 

Jednocześnie jest taka informacja, że wystąpienia poszczególnych samorządów 

czasem są przesadzone. Kwoty, o które proszą samorządy są zawyżane, a później 

pieniądze są zwracane i przykładem tego jest właśnie ostatni rok, kiedy to pod koniec 

roku mieliśmy zapewnienie, że lista rezerwowa będzie w ten sposób zrealizowana, że 

pieniądze, które zostaną zwrócone przez samorządy, które otrzymały zbyt duże kwoty 

zostaną przekazane samorządom, które są na liście rezerwowej. Później była taka 

sytuacja, że ministerstwo zablokowało w ogóle podpisywanie umów. Przez jakiś czas 

nic się nie działo w tym temacie. Zostało to odblokowane, ale tylko co do listy, na 

której znajdowały się samorządy, które wygrały, natomiast lista rezerwowa została 

potraktowana w ten sposób, że pieniądze przejęto do Warszawy i nie przekazano ich 

z powrotem.   

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są jeszcze 

jakieś sprawy? 

        Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – tak. Zobowiązani zostaliśmy do przedstawienia wniosku skierowanego do 

Zarządu Powiatu przez przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, 

Promocji i Statutowo – Regulaminowej Rady Powiatu w Wieluniu z posiedzenia 

komisji z 26 lutego br. Na wniosek radnego Adama Spodymka komisja wnioskuje o 

przyjęcie regulaminu konkursu współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

powiatu wieluńskiego, zatytułowanego „Sportowy znak OMEGA” oraz zabezpieczenia 

w budżecie powiatu na 2008r. środków finansowych w wysokości 5.500zł na nagrody 

dla zwycięskich klubów. Myślę, że inicjatywa związana jest z tym, że my takie 

współzawodnictwo prowadzimy w ramach Szkolnego Związku Sportowego i ten 

wniosek z załączonym regulaminem wpłynął na adres Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

Proponuję, abyśmy Państwu przedłożyli skalę, tzn. zakres zadań realizowanych przez 

Ludowe Zespoły Sportowe w formie ile jest klubów i na terenie, których gmin są 

położone, a następnie podali do zaopiniowania powołanej na dzisiejszym Zarządzie 

Powiatowej Radzie Sportu. Po zaopiniowaniu wniosek wróciłby na Zarząd.  

Wniosek dotyczy roku 2008. Będziemy również pytali o inicjatywy, czy 2008 

znaczyłoby już podsumowanie roku 2007, czy wdrażać go w trakcie tego roku? Czy 

też 2008 z racji rozliczenia roku 2008? Myślę, że opinia Powiatowej Rady Sportu nam 

nie zaszkodzi, a Państwo będziecie mieli szerszy obraz widząc, jaka jest skala zadań 
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realizowanych przez powiatową strukturę Ludowych Zespołów Sportowych. Chcę 

powiedzieć, że struktura ta w ciągu ostatnich kilku lat jest nieźle zorganizowana i 

coraz prężniej działa.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę o 

przygotowanie materiału pod względem merytorycznym i wtedy Zarząd Powiatu 

podejmie decyzję.                       

 

 

 

 

Pkt 21 

 

Wolne wnioski. 

 

 

        Na XI posiedzeniu Zarządu Powiatu nie został zgłoszony żaden wniosek. 

 

 

 

 

Pkt 22 

 

Zamknięcie XI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – zamykam XI 

posiedzenie Zarządu Powiatu. Dziękuję za udział. 

 

 

 

 

        Protokołowała 

 

      Alicja Dudaczyk 
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